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Protokół Nr XXIX.2021 

z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo  

odbytej w dniu 25 maja 2021 roku 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obrad) 

 

Szczegółowy przebieg Sesji obrazuje nagranie, które jest zamieszczone na portalu  

https://www.youtube.com/watch?v=_SqrYF8ezBk 

 

Na 15 radnych na Sesji Rady Gminy obecnych było 14 radnych zgodnie z listą obecności. 

 

Ponadto w Sesji Rady Gminy udział wzięli: 

- Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy Stare Kurowo 

- Agnieszka Szymura - Skarbnik Gminy Stare Kurowo 

- Jacek Chęciński – Sekretarz Gminy Stare Kurowo 

- Małgorzata Rodzeń – Inspektor ds. Organizacyjnych i Rady Gminy 

- Kamila Mijała-Mokras - Specjalista Pracy Socjalnej OPS w Starym Kurowie 

 

 

Proponowany porządek obrad Sesji: 

 

1) Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie protokołu: 

- Nr XXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 30.03.2021r. 

- Nr XXVII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 20.04.2021r. 

- Nr XXVIII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 11.05.2021r. 

4) Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

5) Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

6) Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Stare Kurowo za 2020 rok. 

7) Debata nad Raportem Gminy o Stanie Gminy. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Stare Kurowo wotum zaufania 

(projekt nr 1). 

9) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok wraz ze 

sprawozdaniem finansowym za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy Stare Kurowo. 

10) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za rok 2020 oraz informacji o stanie mienia Gminy Stare Kurowo 

na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

11) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2020 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Stare Kurowo na dzień 31 grudnia 2020 

roku, sprawozdaniu finansowym za 2020 rok i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy za 2020 rok. 

12) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stare 

Kurowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2020. 

13) Dyskusja. 

14) Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za 2020 rok (projekt nr 2). 



2 
 

15) Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stare Kurowo za 

2020 rok (projekt nr 3). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji Programu 

pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021 (projekt nr 4). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres trzech 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku (projekt nr 5). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Kurowo dla obszaru na granicy obrębów Nowe 

Kurowo i Łęgowo (projekt nr 6). 

19) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Kurowo (projekt nr 7). 

20) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt 8). 

21) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare 

Kurowo na lata 2021-2027 (projekt 9). 

22) Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego (projekt 10). 

23) Interpelacje i zapytania radnych.   

24) Wolne wnioski i informacje. 

25) Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 
 

 

1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

 

Sesję Rady Gminy Stare Kurowo o godzinie 1600 otworzył Pan Krzysztof Sanocki - 

Przewodniczący Rady Gminy, powitał Pana Łukasza Węglarz – Zastępcę Wójta Gminy, Panią 

Agnieszkę Szymura – Skarbnika Gminy, Pana Jacka Chęcińskiego – Sekretarza Gminy oraz 

radnych. Przewodniczący Rady Gminy - stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Stare 

Kurowo w Sesji z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obrad) uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (listy obecności radnych w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek obrad Sesji Rady 

Gminy w dniu 25.05.2021 r.  

 

Radni nie zgłosili wniosków do proponowanego porządku obrad. Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie porządek obrad. Rada Gminy w obecności 14 radnych porządek obrad 

sesji przyjęła jednogłośnie (14 głosami „za”). 
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3. Przyjęcie protokołu: 

- Nr XXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 30.03.2021r. 

- Nr XXVII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 20.04.2021r. 

- Nr XXVIII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 11.05.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że protokoły zostały przesłane radnym 

na e-maila. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma uwagi, co do treści protokołów ze wskazanych 

powyżej Sesji. Nikt nie zgłosił uwag do protokołów, wobec tego poddano pod głosowanie 

przyjęcie protokołów Nr XXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 30.03.2021r.,    

Nr XXVII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 20.04.2021r.,                        

Nr XXVIII.2021 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 11.05.2021r. Za 

przyjęciem protokołu radni głosowali jednogłośne (15 głosami „za”). 

 

 

 

4. Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, przedstawił informację o pracach między 

sesjami (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

5. Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

 

Pani Halina Andrzejczak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Planowania, 

przedstawiła pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał. 

 

Pan Robert Wiliński - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych                      

i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał. 

 

Pan Dawid Kałuziak - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu, Ochrony 

Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów.  

 

 

 

6. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Stare Kurowo za 2020 rok. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, przedstawił Raport o Stanie Gminy Stare 

Kurowo za 2020 rok (Raport w załączeniu do protokołu). 
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7. Debata nad Raportem Gminy o Stanie Gminy. 

 

 Pan Adam Bogdan – radny, podziękował za omówienie raportu oraz za raport, który jest 

bardzo ciekawie i profesjonalnie opracowany. Z wielką przyjemnością go czytałem i myślę, że 

jest to dobra okazja żeby zachęcić do tego mieszkańców. Na bazie tego raportu będziemy 

dzisiaj głosować nad wotum zaufania, jest to bardzo ważne głosowanie, ponieważ wyrażamy 

swoją aprobatę do działań Wójta i jego urzędu. Warto przy okazji tak wyjątkowego głosowania 

podziękować, powiedzieć więcej, wyrazić naszą opinię dla Wójta, dla urzędu, dla wszystkich 

komórek działających w naszej gminie. Pani Wójt zebrała bardzo prężny, dynamiczny                              

i profesjonalny zespół. Takie jest moje odczucie. Każdego dnia podejmują działania, czego 

dowodzi ten raport, że tych działań nawet omawiając działania pomiędzy sesjami czyli jeden 

miesiąc. Będąc dzisiaj tutaj i słuchając tego ma się takie odczucie, że każda drobna sprawa jest 

zadbana. W związku z tym warto tutaj podziękować całemu zespołowi, Pani Wójt, Panu 

Łukaszowi, który pełni funkcję Zastępcy Wójta, podjął się tego wszystkiego w pełni 

odpowiedzialnie i odważnie. Bardzo dziękuję i gratuluję. Raport jest bardzo ciekawy, zachęcam 

do jego czytania.  

 

 Pani Halina Andrzejczak – radna, chciałam pogratulować wszystkim pracownikom 

urzędu, a przede wszystkim Pani Wójt, która reprezentuje naszą gminę. Widać, że w gminie 

powstają inwestycje duże i małe. Według mojej oceny włodarze gminy są dobrymi 

gospodarzami co przedkłada się na uzyskany wynik finansowy za 2020 rok. Pomimo trudnego 

roku, bo był to rok pandemiczny udało się zaoszczędzić środki, które będzie można w tym roku 

wykorzystać na dopłatę, na środki własne czy różnego rodzaju inwestycje. Wszystkim 

pracownikom życzę dużo zdrowia, a przede wszystkim Pani Wójt i żeby szybko wróciła do 

pracy. 

 

 Pan Robert Wiliński – radny, również chciałem serdecznie podziękować za efektowną 

pracę w minionym roku. Mam nadzieję, że kolejny rok będzie przynosił jeszcze troszkę więcej 

tych sukcesów. Chciałbym życzyć zdrówka Pani Wójt, żeby jak najszybciej dołączyła do 

naszego grona. 

 

 Pan Romuald Biliński – radny, bardzo się cieszę, że Pani Wójt spełniła jedno marzenie 

jednego z mieszkańców naszej gminy i w końcu przed urzędem został zrobiony piękny parking. 

Fajnie to wszystko wygląda. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady Gminy, chciałem nadmienić tylko, że 

zawsze się znajdą takie osoby, którym nie będzie pasowało, że jest robiona jedna inwestycja, 

czemu ta jest robiona, a nie tamta. Mamy budżet jaki mamy i uważam że to co zostało do tej 

pory zrobione, zostało zrobione w 100%. Jesteśmy małą gminą i niestety nie mamy tych 

środków zbyt dużo. Pozyskiwanie środków unijnych też się odbywa i uważam, że jest to 

robione w bardzo dobry sposób i oby tak dalej.   

 

 Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, bardzo dziękuje za te miłe słowa. 

Chciałem się odnieść do tego co powiedział Pan Przewodniczący. Rzeczywiście nasz budżet 

inwestycyjny jest bardzo nieduży, stąd też bez pozyskania środków z zewnątrz, tak naprawdę 

realizowalibyśmy jedną większą inwestycję w przeciągu całego roku. Jak widzimy tych 

inwestycji jest bardzo dużo większych, mniejszych i bardzo się cieszę, że w taki sposób 

sprawny udaje się dzięki całemu zespołowi Urzędu Gminy pozyskiwać te środki. Mam 

nadzieję, że w tych przyszłych naborach, które będą w tym roku, w następnych latach również 

tych środków będzie jak najwięcej.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Stare Kurowo wotum zaufania 

(projekt nr 1). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Stare 

Kurowo wotum zaufania (projekt nr 1). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt 

uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu głosowało 13 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXIX.150.2021 (protokół                         

z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok 

wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy  

Stare Kurowo. 

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, o przedstawienie sprawozdania                          

z wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym 

za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy Stare Kurowo, poprosił Panią Agnieszkę 

Szymura - Skarbnika Gminy. 

 

Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2020 rok 

oraz informacji o stanie mienia Gminy Stare Kurowo (sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Stare Kurowo za 2020 rok w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

10. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze                                   

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2020 oraz informacji o stanie mienia 

Gminy Stare Kurowo na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady o przedstawienie opinii o sprawozdaniu                             

z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za rok 2020, poprosił Panią Agnieszkę Szymura 

Skarbnika Gminy. 

 

  Pani Agnieszka Szymura - Skarbnik Gminy, przedstawiła Uchwałę Nr 166/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 kwietnia 2021 r.               

w sprawie: wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Kurowo sprawozdaniu        

z wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok. Skład Orzekający RIO w Zielonej 

Górze po rozpatrzeniu, przedłożonych przez Wójta Gminy Stare Kurowo, sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Gminy za rok 2020 oraz informacji o stanie mienia Gminy Stare 

Kurowo na dzień 31 grudnia 2020 roku. –  pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Wójta 

Gminy Stare Kurowo sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy za rok 2020 oraz 
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informację o stanie mienia Gminy Stare Kurowo na dzień 31 grudnia 2020 roku. Skład 

Orzekający RIO w Zielonej Górze ocenił, że przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Stare Kurowo za 2020 rok opracowane zostało zgodnie z wymogami wynikającymi                               

z przepisów ustawy o finansach publicznych i umożliwia ocenę wykonania budżetu Gminy 

(uchwała RIO w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

11. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Stare Kurowo na dzień                   

31 grudnia 2020 roku, sprawozdaniu finansowym za 2020 rok i wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy za 2020 rok. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady o przedstawienie opinii o sprawozdaniu                               

z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za 2020 rok i wniosku o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2020 rok, poprosił Panią Justynę Winnicką Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Pani Justyna Winnicka - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

przedstawiła opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonaniu budżetu gminy za 2020 

rok i wniosek Komisji wraz z uzasadnieniem w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok.  Komisja Rewizyjna na 

posiedzeniu w dniu 29.04.2021 r. przeprowadziła analizę sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok, zapoznała się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Stare 

Kurowo na dzień 31.12.2020 roku, dokonała również analizy sprawozdań finansowych za 2020 

rok. Komisja zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze                       

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok oraz informacją                    

o stanie mienia Gminy Stare Kurowo na dzień 31 grudnia 2020 roku (Uchwała Nr 166/2021 

Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze z dnia 2 kwietnia 2021r.). Komisja Rewizyjna 

Rady Gminy Stare Kurowo po przeanalizowaniu powyższych informacji  wyraziła pozytywną 

opinię o realizacji budżetu Gminy Stare Kurowo za 2020 rok  i występuje do Rady Gminy                    

z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2020 rok (wniosek Komisji 

Rewizyjnej w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

12. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Stare Kurowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2020. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, o przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare 

Kurowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stare Kurowo absolutorium z tytułu wykonania 
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budżetu gminy za rok 2020, poprosił Panią Justynę Winnicką Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Pani Justyna Winnicka - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, przedstawiła Uchwałę                     

Nr 256/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 

05 maja 2021 roku, w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Stare Kurowo  o udzielenie Wójtowi Gminy Stare Kurowo absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2020. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze, po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 

29 kwietnia 2021 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stare Kurowo absolutorium                      

z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2020 – pozytywnie opiniuje wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stare Kurowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2020. Skład Orzekający Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze wyraził opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Stare Kurowo o udzielenie Wójtowi Gminy Stare Kurowo absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za rok 2020 został podjęty zgodnie z wymogami prawa i jest 

uzasadniony, dlatego postanowił zaopiniować przedmiotowy wniosek pozytywnie (uchwała 

RIO w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

13. Dyskusja. 

 

 Pan Adam Bogdan – radny, z zapytaniem do Pani Skarbnik. Czy nasz budżet jest 

bezpieczny? 

 

 Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, poinformowała że tak, budżet gminy jest 

bezpieczny. Wskazują to wskaźniki spłaty zobowiązań, które są przedstawione w załączniku  

nr 1 Wieloletniej Prognozy Finansowej na stronie 6. 

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, z zapytaniem do Pani Skarbnik. Jakie jest 

dopuszczalne zadłużenie wobec budżetu? 

 

Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, poinformowała że dopuszczalny limit 

zadłużenia to jest 20,79%, a nasze zadłużenie to 5,47%. 

 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za 2020 rok (projekt nr 2).  

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za 2020 rok.                                

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 
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przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą                                          

Nr XXIX.151.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stare Kurowo 

za 2020 rok (projekt nr 3). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Stare Kurowo za 2020 rok (projekt nr 3). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu głosowało 13 

radnych, wstrzymał się 1 radny. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXIX.152.2021 

(protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji 

Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021 (projekt nr 4). 

 

 

Kamila Mijała-Mokras - Specjalista Pracy Socjalnej OPS w Starym Kurowie, wyjaśniła 

że program o którym mowa czyli opieka wytchnieniowa – edycja 2021 jest opracowany przez 

Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej. Adresowany jest do opiekunów dzieci 

posiadających aktualne orzeczenie o niepełnosprawności i dla opiekunów osób 

niepełnosprawnych posiadających orzeczenie o znacznym stopniu niepełnosprawności. 

Przystąpiliśmy w tym roku do programu, pozyskaliśmy środki zewnętrzne. Wcześniej 

rozeznaliśmy środowisko, pracownicy socjalni obdzwaniali osoby które wiemy, że są na 

naszym terenie, które sprawują opiekę nad takimi dziećmi. Nie było, aż bardzo dużego 

zainteresowania w tym roku ze względu na panujący stan pandemii. Część osób ogólnie 

zainteresowanie wyraziło programem po zakończeniu czasu pandemii. Ponieważ obawiają się 

wprowadzenia kolejnej obcej osoby do miejsca zamieszkania swoich dzieci. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo 

do realizacji Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021 (projekt nr 4).                                     

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr 

XXIX.153.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 

trzech miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku (projekt nr 5). 
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Kamila Mijała-Mokras - Specjalista Pracy Socjalnej OPS w Starym Kurowie, wyjaśniła 

że projekt zawiera nowe druki dokumentów które wynikają ze zmiany ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych. Będą obowiązywały od 1 lipca i będą dostosowane do ustawy i do 

wytycznych, które ona zawiera. Na moment obecny nie mamy złożonych żadnych wniosków 

na dodatki mieszkaniowe od kilku lat w naszej gminie nie jest takie świadczenie realizowane 

ponieważ nie ma osób chętnych.   

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: określenia wzoru wniosku                              

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres trzech miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku  

(projekt nr 5). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą 

Nr XXIX.154.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Kurowo dla obszaru na granicy obrębów 

Nowe Kurowo i Łęgowo (projekt nr 6). 

 

 Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił iż chcemy zmienić plan 

zagospodarowania dla terenu miejscowości Nowe Kurowo, mowa tutaj o terenie po byłym 

wysypisku śmieci. W tej chwili plan jaki obowiązuje dla tego terenu ogranicza nową zabudowę. 

Zmiana planu pozwoli właścicielom terenów na zabudowę inną niż w tej chwili jest to 

przeznaczone w planie obowiązującym. Ta zmiana, inicjatywa gminy wynika również                            

z wniosków samych mieszkańców którzy pisali do gminy wnioski, prośby o zmianę tego planu 

aby umożliwić zabudowę np. jednorodzinną, drobne usługi. W tej chwili w takim kształcie                    

w jakim plan obowiązuje dla tego terenu zabudowa jest niemożliwa do realizacji. W związku   

z tym, że wysypiska śmieci firma która działała na tym terenie nie ma od lat, myślę że zmiana 

jak najbardziej zasadna.  

 

 Pan Adam Bogdan – radny, ten teren który ma być objęty zmianą planu 

zagospodarowania to jest teren w którym faktycznie były szkodliwe odpady? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił iż tak między innymi jest to 

troszeczkę szerszy teren niż teren firmy która zajmowała się gospodarką odpadami. Przez to, 

że na tym terenie funkcjonowało składowisko odpadów i plan zagospodarowania nie tylko 

obejmował teren na którym znajdowało się wysypisko, ale także te tereny pobliskie, okoliczne 

na których mogła by być realizowana inna zabudowa. W tej chwili to nie do końca ma znaczenie 

ponieważ tej firmy już nie ma, nie ma składowiska odpadów, natomiast plan pozostał i to 

formalnie blokuje jakiekolwiek inne inwestycje ta tych terenach.   

 

Pan Adam Bogdan – radny, tylko teraz nasuwają się takie pytania, jak to teraz wygląda 

ten teren, ten grunt. Rozumiem, że odpadów tam nie ma? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił iż teren jest uporządkowany, 

pozostały jakieś kontenery pozostałości po firmie która funkcjonowała. Natomiast dokumenty 
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planistyczne, które w tej chwili są blokują w sposób trwały inną zabudowę, niż ta związana                  

z gospodarką odpadami. 

 

Pan Adam Bogdan – radny, czy taki plan obowiązuje jakieś kwestie ekologiczne, jeżeli 

miałyby być tam domki jednorodzinne? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, jeżeli funkcjonowało wysypisko śmieci 

i zostało zlikwidowane to firma, która na tym terenie funkcjonowała dokonała rekultywacji 

terenu, usunęła czy zabezpieczyła odpady. Jeżeli jest dalej właścicielem tych działek, które były 

pod wysypisko śmieci to dalej te działki są w gestii firmy. Natomiast tam jest bardzo wiele 

działek sąsiadujących mieszkańców Nowego Kurowa, również gmina posiada tam swoje 

działki. Te wszystkie działki są zablokowane przez to, że jest plan zagospodarowania taki,                      

a nie inny. Sam teren wysypiska tam w tej chwili nie ma odpadów, jeżeli są to są zabezpieczone, 

pozostały zabudowy przemysłowe kontenery socjalne. Natomiast o jest już w gestii właściciela 

działki.  

Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, w pobliżu tego miejsca o którym Pan Wójt mówił 

jest tam zbiornik odpadów chemicznych z Meprozetu Stare Kurowo i czy to nie będzie 

oddziaływania na środowisko?  

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił iż z tego co się orientuje to 

zbiornik czy składowisko odpadów Meprozetu uzyskało decyzję środowiskową dla takiego 

przedsięwzięcia. Na etapie wydania decyzji środowiskowej badane były wszystkie aspekty 

środowiskowe, oddziaływania tego zbiornika na okoliczne tereny. Wiadomym jest, że na 

działce na której znajdowało się wysypisko jako tako zabudowa nie powstanie. To jest tylko 

niewielki fragment całego planu, bo plan jest troszeczkę szerszy i obejmuje działki okoliczne, 

które przez istnienie tamtych przedsięwzięć są w tej chwili zablokowane. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Kurowo dla obszaru na 

granicy obrębów Nowe Kurowo i Łęgowo (projekt nr 6). W głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu 

głosowało 12 radnych, wstrzymało się 2 radny. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr 

XXIX.155.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Kurowo 

(projekt nr 7). 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił iż plan zagospodarowania 

obejmuje fragment terenu Gminy Stare Kurowo, natomiast studium już obejmuje cały teren 

Gminy i tutaj w tej uchwale chodzi o to aby dopasować, aby te dokumenty były spójne. Jeżeli 

zmieniamy plan to również to zagospodarowanie na tym terenie musi zostać zmienione                       

w studium uwarunkowań. Stąd te zmiany. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 
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zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare 

Kurowo (projekt nr 7). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą 

Nr XXIX.156.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok (projekt 8). 

 

 Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, wyjaśniła iż zmiany po stronie dochodów 

w kwocie plus 28 173,00 zł dotyczą: 

- dział 851- Wprowadzenie środków związanych z transportem osób mających trudności                   

w samodzielnym dotarciu do punków szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 – kwota 

4 173,00 zł 

- dział 900 – wprowadzenie środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                            

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze w kwocie 24 000,00 zł., na dofinansowanie zadania pn. 

„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stare Kurowo” – Rozdz. 90026. 

Zmiany po stronie wydatków w kwocie plus  1 933 173,00 zł dotyczą: 

- dział 600 – udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Strzelecko – 

Drezdeneckiego na realizację zadania pn.,, Odnowa nawierzchni drogi powiatowej nr 1361 F 

na odcinku Pławin – Przynotecko” kwota 35 000,00 zł., (Rozdz. 60014) 

- dział 801 - wprowadzenie środków na zadanie pn. ,,Termomodernizacja Szkoły Podstawowej 

w Starym Kurowie” kwota 1 870 000,00 zł ( Rozdz. 80101) 

- dział 851- wprowadzenie środków na wydatki związane z transportem osób mających 

trudności w samodzielnym dotarciu do punków szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 

– kwota 4 173,00 zł., 

- dział 900 – wprowadzenie środków na wydatki związane z zadaniem pn. .„Usuwanie 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stare Kurowo” kwota 24 000,00 – Rozdz. 

90026.  

Zmian w planie dochodów dokonuje się w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej – Rozdz. 

60016 +- 674 669,00.   

Wprowadza się przychody z tytułu wolnych środków w kwocie 35 000,00 zł, 

niewykorzystanych środków wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków (środki 

otrzymane z Rządowego Funduszu  Inwestycji Lokalnych) na Termomodernizację Szkoły 

Podstawowej w Starym Kurowie – par.905) w kwocie 1 200 000,00 zł., oraz przychody                          

z zaciągniętych kredytów i pożyczek na rynku krajowym w kwocie  670 000,00 zł. 

           W związku z powyższymi zmianami dokonuje się zmiany załącznika Nr 3 do Uchwały 

budżetowej, dotyczącego  wydatków majątkowych, załącznika Nr 4 dotyczącego  zestawienia 

przychodów i rozchodów budżetu gminy oraz załącznika Nr 6 dotyczącego  dotacji z budżetu 

gminy. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 

2021 rok (projekt nr 8). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, projekt uchwały został 
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przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się 

Uchwałą Nr XXIX.157.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare 

Kurowo na lata 2021-2027 (projekt 9). 

 

Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, wyjaśniła iż zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej dokonuje się tytułem: 

- dostosowania WPF do uchwały budżetowej na 2021 rok po zmianach, 

- zmiana kwoty długu w latach 2021-2027, 

- zmiany kwoty przychodów w 2021 roku, 

- zmiany wyniku budżetu w latach 2021-2027, 

- zwiększenie kwoty rozchodów na lata 2022-2027. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2021-2027 (projekt nr 9). W głosowaniu udział wzięło 

14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 

14 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXIX.158.2021 (protokół z głosowania oraz 

uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego (projekt 10). 

 

Pani Agnieszka Szymura – Skarbnik Gminy, wyjaśniła iż niniejsza uchwała upoważnia 

Wójta Gminy do zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Strzelecko – Drezdeneckiego na realizację zadania pn. „Odnowa nawierzchni drogi powiatowej 

nr 1361 F na odcinku Pławin – Przynotecko 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, dodał jeszcze tylko, że pomoc ta dotyczy 

remontu drogi z miejscowości Pławin do miejscowości Przynotecko drogi powiatowej. Powiat 

ma plan wyremontować tą drogę na odcinku 700 metrów, cała wartość tej inwestycji to jest ok. 

170-180 tys. zł. W związku z tym, że droga ta pełni funkcję raczej drogi wewnętrznej dla 

naszych mieszkańców powiat zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe.  

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 25 maja 2021 roku w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego (projekt nr 10). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. 

Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXIX.159.2021 (protokół z głosowania oraz uchwała              

w załączeniu do protokołu). 
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23. Interpelacje i zapytania radnych.   

 

 Pan Romuald Biliński – radny, mam trzy pytania do Pana Wójta: 

1. Mówił Pan o drodze w Rokitnie, że odbyło się spotkanie, ja tam jeździłem na rowerze                            

i rozmawiałem z mieszkańcami. Rok po oddaniu ta droga w niektórych miejscach zaczęła się 

rozsypywać, pękać. W niedzielę przejeżdżałem tamtędy i widziałem, że ta droga w dwóch 

miejscach została naprawiona. Ale mieszkańcy tam jeszcze zgłaszają sprawę progów 

zwalniających na tych dwóch zakrętach 90o . Szczególnie w zimie przejazd przez te progi 

powoduje, że wyskakuje się z progu i to jest trochę niebezpieczne. Czy coś z tym można zrobić? 

 

 Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, jeżeli chodzi o Rokitno to rzeczywiście 

ta nawierzchnia na niektórych fragmentach ulega spękaniu. Wynikało to z warunków 

pogodowych nieprawidłowych w jakich wykonawca zdecydował się na położenie nawierzchni. 

Natomiast spełnione zostało roszczenie gwarancyjne zamawiającego i wykonawca te 

fragmenty naprawił w tej chwili jest to już wykonane. Natomiast mówiąc o progach 

zwalniających ma Pan na myśli zabruki na zakrętach. Tak, to jest zgodne z decyzją projektową, 

na tą inwestycję była wydana decyzja pozwolenia na budowę i ten zakres mieścił się w tej 

decyzji i musiał być wykonany. To jest decyzja projektowa i osób  które odbierały tą 

dokumentację, że tak zostało to wykonane. Ma to pewne znaczenie, takie zabruki wykonuje się 

na skrzyżowaniach w celu uczulenia kierowcy, że wjeżdża na skrzyżowanie, na miejsce 

bardziej niebezpieczne. Tutaj to zostało zaprojektowane i wykonawca musiał zrobić te zabruki.  

 

 

 Pan Romuald Biliński – radny, są to zakręty 90o  i to jeszcze w lesie, widoczność taka, 

w trudnych warunkach to z tego się wylatuje do przodu. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, ciężko mi się odnieść do robót 

projektowych, które były prowadzone kilka lat temu. Dokumentacja została w pewien sposób 

zatwierdzona, wydana decyzja pozwolenia na budowę. Takie zmiany daleko idące o których 

Pan mówi nie mogłyby być tutaj wykonywane, nie można było nie zrobić tych elementów.  

 

Pan Romuald Biliński – radny, odnośnie ulicy Kościuszki, czy orientuje się Pan 

Zastępca czy w tym roku będzie robiony kolejny odcinek chodnika? Był robiony do Państwa 

Szydełko, a teraz został odcinek od Państwa Szydełko do stacji Orlen. Czy coś jest planowane? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, poinformował że jeżeli chodzi o drogę 

wojewódzką to informacji dotyczącej chodnika nie mam, natomiast odbyło się spotkanie                      

z Zarządem Urzędu Marszałkowskiego i wybrzmiała taka bardzo pozytywna wiadomość, że 

zarząd podjął decyzję o przeznaczeniu środków na wykonanie dokumentacji drogi. Wykonana 

będzie dokumentacja dla całego odcinka w miejscowości Stare Kurowo. Z rozmowy jaką 

przeprowadziłem z Dyrektorem Zarządu Dróg prace projektowe mają potrwać ok. 2 lata. No 

jest to takie światełko w tunelu, pierwszy krok do tego aby cała droga na całym odcinku została 

kompleksowo przebudowana. Myślę, że bardzo dobra i konkretna informacja w sprawie drogi 

ul. Kościuszki. Natomiast co do fragmentu chodnika ciężko powiedzieć coś w tej chwili, nie 

mam informacji czy te prace będą kontynuowane.  

 

Pan Romuald Biliński – radny, kolejna sprawa, którą chciałem poruszyć to jest sprawa 

ul. Ogrodowej. Tam te dwa ostanie domy, na skutek jakiś nieporozumień ze strony Starostwa  

i Nadleśnictwa zostały przyłączone do Rokitna. To jest dla tych mieszkańców trochę uciążliwe, 

mieszkańcy prosiliby może gminę o pomoc formalną, prawną jak tą sprawę załatwić, bo to na 
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razie stanęło w miejscu. Mieszkańcy tych domów mają dużo z tym problemów, wymiana 

dokumentów, przez 30 lat mieszkali w Starym Kurowie, a teraz się okazuje że są w Rokitnie. 

Druga sprawa to, że teraz firma Orange ciągnęła tam światłowód, dociągnęła światłowód do nr 

7, który łączy się murem z nr 8 i powiedzieli, że nie ten dom to już Rokitno. Mieszkańcy też 

się obawiają czy jak będzie robiony asfalt w przyszłym roku, czy ten asfalt dojdzie do posesji 

nr 7 czy też do tego nr 8 i tego który na nowy nr 28, który należy już do Rokitna. Do Rokitna 

jest z tam tond jeszcze z kilometr drogi. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, wyjaśnił że jeżeli chodzi o tą planowaną 

inwestycję drogową to tutaj adresy poszczególnych nieruchomości nie mają znaczenia. My 

planując i zgłaszając drogę do dofinansowania rysowaliśmy ja na całej długości do ostatniego 

domu. Także tutaj to nie ma znaczenia dla programu w jakim my wystartowaliśmy i w jakim 

dostaliśmy wsparcie na budowę drogi. Natomiast jeżeli Pan mówi o jakiś utrudnieniach z tego 

tytułu dla mieszkańców tak jak np. w przypadku budowy światłowodu przez firmę Orange no 

to tutaj zapraszam do gminy, będziemy rozmawiać, być może uda się w jakiś sposób zmienić 

te adresy. 

 

Pan Romuald Biliński – radny, kolejna sprawa o której Pan mówił, trochę mnie to 

niepokoiło, że nie otrzymaliśmy tych funduszy na szatnię na boisku piłkarskim. To chyba 

jedyna taka szatnia w całym województwie lubuskim, no trochę wstyd, że tak to wygląda. Ja 

wiem, że Zarząd Klubu robi co może i też jak będę mógł to będę ich wspierał. Nie wiem czy 

jakimś wyjściem z sytuacji nie byłoby ustawienie takich kontenerów podobnych jak są na 

Orliku. W województwie wielkopolskim i dolnośląskim widziałem takie przy boiskach. Może 

to jest jakieś wyjście z sytuacji, jeżeli nie możemy zrobić jakiejś większej przebudowy. Może 

chwilowo takie coś zrobimy, nie wiem jaki byłby koszt takiego kontenera. Tam warunki są 

naprawdę, dziwię się jeszcze, że Kierownik czy Zarząd Klubu wykonują pracę w takich 

warunkach. Wstyd przed gośćmi, którzy przyjeżdżają do nas na mecze, jak to wygląda. Czy 

coś już Pan myślał z Panią Wójt odnośnie Sali sportowej w Starym Kurowie. Bo ten budynek 

jest coraz starszy i też w tym kierunku musielibyśmy zacząć robić jakieś kroki przy 

pozyskiwaniu środków czy może jakieś prace projektowe.    

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, jeżeli chodzi o stan techniczny budynku 

szatni to są bardzo złe, wiemy o tym. Stąd też został sporządzony projekt kompleksowego 

remontu tego budynku, mieliśmy nadzieję na otrzymanie dofinansowania, całość wyceniono na 

240 000,00 zł., a dofinansowanie w kwocie 100 000,00 zł. Pozwoliłoby nam to na rozpoczęcie 

tych prac już teraz. Niestety tego wsparcia finansowego nie ma. Dokumentacja pozostaje, 

liczymy że w przyszłym roku uda się złożyć wniosek i otrzymać dofinansowanie. Natomiast 

już teraz z uwagi na bardzo zły stan techniczny dachu dokonaliśmy rozeznania cenowego                         

i chcemy w tym roku wyremontować dach tak aby zabezpieczyć budynek przez zamakaniem. 

Pozostały zakres prac w przyszłym roku jeżeli udałoby się otrzymać wsparcie z Urzędu 

Marszałkowskiego. Natomiast druga część pytania jeżeli chodzi o salę sportową, to w tej chwili 

trwa taka wewnętrzna dyskusja w Urzędzie Gminy, między mną, a Panią Wójt. Zastanawiamy 

się nad lokalizacją takiego obiektu, rozpatrujemy te działki, które gmina posiada, które 

ewentualnie swoją lokalizacją nadawałyby się na budowę Sali. Jeżeli doszło by do konkretnych 

decyzji to byłaby to jedna z większych takich inwestycji w Gminie Stare Kurowo. Koszt 

budowy Sali to jest kilka, kilkanaście milionów złotych. Stąd też z nadzieją wypatrujemy 

programów wspierających, z których moglibyśmy aplikować. Mamy nadzieję, że ta sala 

powstanie. Tak jak Pan mówi ta sala, która jest, jest w złym stanie technicznym, 

niezadowalającym. Aczkolwiek w planowanej termomodernizacji szkoły sala jest ujęta i to w 

jakiś sposób poprawi stan techniczny, będzie docieplony strop, będą ocieplone ściany 
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zewnętrzne, będzie nowe ogrzewanie, więc w jakimś stopniu stan techniczny tego budynku się 

poprawi.  

 

Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, Szanowni Państwo analizując budżet na 2021 

rok, a w szczególności plany rozwojowe jakie przedstawił Pan Wójt. W mojej ocenie gmina 

weszła na prawdziwą ścieżkę prorozwojową. Zwłaszcza jeżeli się orientuje Gmina Stare 

Kurowo statystycznie na najniższe zadłużenie w Powiecie strzelecko-drezdeneckim. Jeżeli to 

się zmieniło Pani Skarbnik to proszę mnie poprawić. I jeszcze jedna sprawa, Pani Wójt 

przynajmniej jeszcze w ubiegłym roku były duże możliwości pozyskania bardzo dużych 

środków na budowę hali sportowej. A dotyczyło to gmin, w których nie buło do tej pory żadnej 

hali sportowej. Ministerstwo Sportu samo deklarowało się do 50% dotacji i z innych źródeł 

można było pozyskać też do 50% dotacji. Także, koszty ze strony gminy w sumie nie byłyby, 

aż takie duże. Jeszcze jedna sprawa, tak jak mówiłem w mojej ocenie gmina w ramach swoich 

możliwości weszła na pełną ścieżkę prorozwojową. Ale proszę Panie Wójcie o zajęcie się tą 

budowlą, która jest w centrum Starego Kurowa, naprzeciwko Urzędu Gminy. Ja wiem, że to 

jest prywatna posiadłość. Byłem ostatnio w Starostwie Powiatowym i nawet Urzędnik Powiatu 

mówił, czemu wy tego nie zlikwidujecie. A są możliwości, po prostu trzeba się tym zająć, żeby 

to zniknęło, żeby nie szpeciło to miejscowości Stare Kurowo.  

 

 Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, bardzo się cieszę, że zauważył Pan 

prorozwojowość Gminy Stare Kurowo. Nie wiem tylko skąd ten głos wstrzymujący przy 

głosowaniu. Mam nadzieję, że za rok głos będzie „za”. Odnosząc się do pytania o budynek,                 

o pustostan naprzeciwko Urzędu Gminy. Działamy w tym temacie, jesteśmy w kontakcie                       

z Powiatowym Inspektoratem Nadzoru Budowlanego. Próbowaliśmy wymóc na właścicielach 

terenu uprzątnięcie, rozbiórkę, zabezpieczenie tego miejsca. Aczkolwiek właściciel tego 

miejsca nie odpowiedział w żaden sposób na nasze wezwania. W tej chwili taka pozytywna 

informacja, że właściciel to jest osoba zamieszkująca miejscowość Opole, ustanowił 

pełnomocnika i już z pełnomocnikiem jest kontakt. Pełnomocnik zobowiązał się do rozbiórki 

tego budynku w jak najszybszym czasie. Bardzo się z tego cieszymy ponieważ zabiegaliśmy                 

o to w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego. Teraz wreszcie jest z kim 

rozmawiać, jest też pozytywna odpowiedź, że budynek zostanie rozebrany w najbliższych 

miesiącach. Jeżeli chodzi o halę sportową i programy pomocowe, to tak jak mówiłem 

wyczekujemy tych programów. Należy oczywiście zacząć od sporządzenia dokumentacji, 

ponieważ praktycznie każdy program wsparcia obliguje do tego aby przedstawić dokumentację 

projektową. Więc tak jak mówiłem te rozmowy z Panią Wójt, myślę że do jakiś konkretów 

dojdziemy i będzie możliwe Państwu przedstawić na najbliższych sesjach już jakiś konkretnych 

informacji w tym temacie. 

 

Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, Panie Wójcie ja rozmawiałem z mieszkańcami 

ul. Kościelnej i mieszkańcy którzy mają działki koło szkoły, skłonni są odsprzedać swoje 

grunty. Myślę, że to byłoby dobre położenie, blisko boisko, szkoła i hala sportowa. Byłby 

piękny kompleks.  

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, myślę że jest to dobry kierunek, też 

zależy od wielkości tego terenu, trzeba by było rozpatrywać wielkość parceli tak aby ten 

budynek się zmieścił. Natomiast lokalizacja myślę, że jest fajna. Będziemy na ten temat 

dyskutować.  
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Pan Romuald Biliński – radny, czy myśleli Państwo z Panią Wójt, czy nie dobudować 

do tej starej Sali tu z przodu od strony ul. Kościuszki nowej hali. Tak jak to zrobiła gmina 

Zwierzyn przy swoje szkole. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, również taki wariant był rozpatrywany, 

jeżeli nie zdecydujemy się, czy nie znajdziemy terenu na którym mógłby powstać nowy obiekt. 

To w sposób naturalny powstanie inwestycja w obiekt, który jest, jego modernizacja                                

i rozbudowa.  

 

 Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, chciałbym podziękować Pani Wójt za pracę w 2020 

roku. Również chciałem podziękować za wykonanie zjazdów na skrzyżowaniu na bruku                     

w Nowym Kurowie i za wyrównanie drogi na końcu Łęgowa. Mam pytanie odnośnie Szkoły 

Podstawowej w Nowym Kurowie. Dużo się mówi o Starym Kurowie, a nic o Szkole w Nowym 

Kurowie. Czy będą tam jakieś inwestycje rozpoczęte, czy nie? 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, jeżeli chodzi o obiekt w Nowym 

Kurowie to budynek jest w złym stanie technicznym. Stan techniczny jest zły i corocznie 

widzimy zmniejszającą się liczbę uczniów w tej szkole. Nakłady jakie musiałyby zostać 

poniesione, aby wyremontować budynek, aby dostosować go do aktualnych przepisów 

bezpieczeństwa pożarowego, przepisów technicznych są naprawdę olbrzymie. W tej chwili 

skupiamy się na Szkole Podstawowej w Starym Kurowie, która jest placówką większą, do 

której uczęszcza większa liczba dzieci. Natomiast obiekt w Nowym Kurowie to są ogromne 

nakłady i w tej chwili nie było to rozpatrywane. 

 

Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, chodzi o ten budynek który jest pokryty dachówką 

poniemiecką i ta dachówka jest w złym stanie. Dzieci uczęszczają do szkoły i to zagraża ich 

życiu i zdrowiu.  

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, stan techniczny jest co roku 

kontrolowany, to że ten budynek jest w złym stanie technicznym, to nie oznacza od razu, że 

zagraża użytkownikom. Była kontrola Sanepidu budynku, była kontrola roczna sprawdzenia 

stanu technicznego i dla tego budynku nie było żadnych uwag ze strony Sanepidu. Taka sama 

kontrola odbyła się w Szkole Podstawowej w Starym Kurowie i już tam Panie z Sanepidu, które 

sprawdzały warunki nauczania wskazały kilka punktów do poprawy dla budynku w Starym 

Kurowie. Natomiast w Nowym Kurowie takich punktów nie było.  

 

Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, nie chodzi mi o sprawy sanitarne, mi chodzi typowo 

o zadaszenie o dachówki, które mogą zlecieć dzieciom na głowę. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, stan techniczny również był sprawdzany 

i do takich wniosków Pan Inspektor, który sprawdzał stan techniczny nie doszedł. Ja rozumiem, 

że dach może nie wygląda świeżo, ale w tej chwili nie zagraża bezpieczeństwu, jak wynika z 

dokumentacji.  

 

Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, dzieci tu uczęszczają i nie ważne ile czy sto, czy 

dziesięć, czy nawet jedno, to też chodzi o bezpieczeństwo. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, myślę że jeżeli jedno dziecko by 

uczęszczało do tej szkoły to sens istnienia tej szkoły jest mocno dyskusyjny. Trzeba sobie zadać 

pytanie, czy jest sens istnienia dwóch szkół, czy nie lepiej dokapitalizować jeden obiekt, 
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sprawić żeby był naprawdę nowoczesny, fajnie urządzony. Budżet jest jaki jest na dwie szkoły 

w świetnym stanie technicznym może brakować środków finansowych. 

 

Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, ja to wszystko rozumiem, tylko jak wytłumaczyć to 

rodzicom dzieci, które uczęszczają do szkoły. Jednak są na miejscu, mają blisko, a wiadomo 

jak się już dojeżdża, no to już praktycznie cały dzień są poza domem. 

 

Pan Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy, to jest druga strona medalu, zagadnienie 

jest skomplikowane i trudne. 

 

 

 

24. Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak 

 

 

 

25. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Stare Kurowo 

Pan Krzysztof Sanocki o godz. 1805  zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

W trakcie obrad XXIX Sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 25.05.2021r. Rada 

Gminy podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXIX.150.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: udzielenia Wójtowi 

Gminy Stare Kurowo wotum zaufania. 

 

2. Uchwała Nr XXIX.151.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: rozpatrzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stare Kurowo 

za 2020 rok. 

 

3. Uchwała Nr XXIX.152.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Stare Kurowo za 2020 rok. 

 

4. Uchwała Nr XXIX.153.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia Gminy 

Stare Kurowo do realizacji Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021. 

 

5. Uchwała Nr XXIX.154.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego za okres trzech miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień 

złożenia wniosku. 
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6. Uchwała Nr XXIX.155.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Kurowo dla 

obszaru położonego w rejonie byłego wysypiska śmieci w obrębie Nowe Kurowo i Łęgowo. 

 

7. Uchwała Nr XXIX.156.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stare Kurowo. 

 

8. Uchwała Nr XXIX.157.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej na 2021 rok. 

 

9. Uchwała Nr XXIX.158.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2021-2027. 

 

10. Uchwała Nr XXIX.159.2021 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego. 

 

 

 

 

              Protokołowała:                                                                   Przewodniczył: 

Inspektor ds. Organizacyjnych i RG                                  Przewodniczący RG Stare Kurowo 

 

         (-) Małgorzata Rodzeń                                                    (-)  Krzysztof Sanocki 
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